
 
 Gdańsk,12  grudzień  2024 r. 

 

PROTOKÓŁ 

z IV sesji Rady Dzielnicy 

Orunia Górna-Gdańsk Południe 

• 12 grudnia 2024 r. o godzinie 18:45 Ryszard Łusiak, Przewodniczący Rady Dzielnicy 
otworzył IV posiedzenie Rady Dzielnicy Orunia Górna-Gdańsk Południe , odczytał 
porządek obrad oraz zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, poprzez dodanie pkt : 
W sprawie rezygnacji ze stanowiska  Przewodniczącej Komisji Zagospodarowania Pani 
Wiesławy Thiel- Janus i przyjęciu do komisji Ryszarda Łusiaka. Poddano nowy porządek 
obrad pod głosowanie i uchwalono go jednomyślnie. Za przyjęciem nowego porządku 
obrad głosowało 16 radnych. 

 

• W punkcie 2 zaproszony gość Pan Mirosław Radke kierownik VI referatu w Gdańsku  
omówił kompetencje i bieżące działania Straży Miejskiej  a także wskazał najczęstsze 
problemy i interwencje występujące w Dzielnicy Orunia Górna- Gdańsk Południe. Przy 

okazji rozmowy radny Wojciech Trzciński zgłosił do strażnika sprawę parkowania aut 
przy skrzyżowaniach ulic Ofiar Grudnia 70, Jagiełły, Złotej, Srebrnej, Brylantowej i od 
strony ulicy Wielkopolskiej przy Szkoła Podstawowa nr 86. Radna Anna Kasprowiak- 
Misiąg poruszyła sprawę parkujących samochodów przy ogrodzeniu szkoły podstawowej 
nr 86 od strony ulicy Pienińskiej wskazując problem z ograniczoną widocznością i 
niewystarczającym bezpieczeństwem dzieci dochodzących do szkoły podstwowej nr 86 
od strony ulicy Pienińskiej. Wskazując potrzebę częstszych patroli straży miejskiej.  

 

• W punkcie 3 porządku obrad odczytano i poddano pod głosowanie uchwałę  o zmianie 
uchwały nr II/8/2024 z dnia 14 listopada 2024 r. w sprawie powiększenia składu Komisji 
Budżetowej o nowego członka pana Rafała Romaniuka. Następnie odczytano uchwałę 

nr IV/14/24 i odbyło się głosownie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

• W punkcie 4 porządku obrad odczytano i poddano pod głosowanie uchwałę o zmianie 
uchwały nr II/10/2024 z dnia 14 listopada 2024 r. w sprawie powiększenia składu 
komisji transportu o nowych członków: Karol Pisula i Rafał Romaniuk.            Uchwała 
nr IV/15/24 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

• W punkcie 5 porządku obrad Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech Trzciński 
przedstawił informacje o planie pracy Komisji Transportu na rok 2024/2025. Zadaniami, 
którymi najczęściej będzie zajmowała się komisja do końca 2024 oraz w 2025 roku : 

-  będzie opiniowanie zmian w funkcjonowaniu komunikacji miejskiej oraz w    

    projektach organizacji ruchu drogowego oraz bieżącymi problemami w sferze           

    transportu na terenie Dzielnicy.   



 

    Ponadto do końca 2025 roku planuje się rozpoznanie następujących tematów:  

  − zmiana organizacji ruchu w ciągu ulic Przebiśniegowej oraz Wielkopolskiej (we  

      współpracy z  Radą Dzielnicy Ujeścisko-Łostowice);  

  − zmiana organizacji ruchu w ciągu ulicy Łuczniczej;  

  − skierowanie autobusów przegubowych na linię 213 oraz 189;  

  − wydłużenie zatoki autobusowej na przystanku Orunia Górna;  

   − zwiększenie częstotliwości kursowania linii 113 na odcinku Olimpijska –  

       Łostowice -Świętokrzyska z uwagi na konieczność dowozu dzieci do Morskiej   

       Szkoły Podstawowej przy ul. Srebrnej;  

  − wydłużenie linii 176 do przystanku Starogardzka celem obsługi ulicy  

      Borkowskiej i dowozu do linii 189;  

  − Wystąpienie do PKM z zapytaniem o postęp prac przy podpisywaniu umowy na     

      projekt PKM Południe i złożenie propozycji nazw przystanków na  

       projektowanej linii kolejowej;  

   − przywrócenie ścieżki rowerowej wzdłuż Ofiar Grudnia i Wielkopolskiej na  

        odcinku od granicy miasta do Biedronki przy Wielkopolskiej oraz zmiana  

        ciągu pieszego na ciąg pieszo-rowerowy wyrażony znakiem C16/13  

        oddzielone poziomo;  

    − budowa zatoki kiss&ride przy Morskiej Szkole Podstawowej na Srebrnej;  

    − opracowanie stanowiska dla pomysłu budowy dodatkowych progów  

       zwalniających na ulicy Kampinoskiej;  

    − skierowanie linii N5 do przystanku Starogardzka;− poszerzenie ulicy   

           Kampinoskiej przy zbiorniku wody Orunia;  

      − znalezienie rozwiązania problemu przenoszenia opóźnień z różnych odcinków  

            na linii 175 (np. przez podzielenie linii na dwie: Maćkowy-Łostowice oraz   

            Łostowice-Siedlce);  

      − podjęcie starań dla jak najszybszej budowy ul. Czerskiej z uwagi na  

            planowane otwarcie żłobka i zapewnienie tam obsługi komunikacji miejską;  

       − opracowanie priorytetów konserwacji i modernizacji ulic na terenie    

             Dzielnicy;  

       − wystąpienie do Miasta o udostępnienie wyniku audytu przejść w poziomie     

             szyn na terenie \Miasta i podjęcie w tym temacie dalszych kroków;  

 

         − opracowanie zapytania o techniczną możliwość wyznaczenia ścieżki  

                 rowerowej wzdłuż ul. Starogardzkiej;  

         − zapewnienie obsługi przystanku Barzychowskiej (oba) oraz Knyszyńska 02  



                 przez  linię N14;  

        − opracowanie zapytania dot. budowy ul. Wolińskiej łączącej ul. Kampinoską ze       

               Starogardzką;  

       − Nowa Kadmowa – wystąpienie do Miasta z zapytaniem o status umów „16” i  

              bieżący nadzór nad realizacją drogi;  

       − Wystąpienie o udostępnienie projektu Nowej Świętokrzyskiej w rejonie   

             skrzyżowania z wjazdem do posesji Świętokrzyska 17, 19, 21 i analiza pod   

              kątem zapewnienia bezpiecznego włączania się do ruchu;  

       − współpraca z gminą Pruszcz Gdański w zakresie zapewnienia większej podaży  

              miejsc w pociągach regionalnych, wnioskując przy tym o zwiększenie ilości  

              postojów handlowych na przystanku osobowym Gdańsk Lipce.  

 

 

• W punkcie 6 porządku obrad odczytano i podjęto uchwałę w sprawie wniosku Rady 
Dzielnicy do ZTM o skierowanie autobusów przegubowych na linie 189 i 213. Uchwała 
nr IV/16/24 została przyjęta większością głosów. 

 

• W punkcie 7 na podstawie wniosku Przewodniczącego Zarządu Przemysława Haluka  w 

sprawie zwiększenia liczby członków Zarządu do 4 i włączenie w skład Zarządu Radnych 
Jolanty Kwiatkowskiej i radnej Anny Kasprowiak- Misiąg odczytano i poddano pod 
głosowanie uchwałę o zwiększeniu ilości członków Zarządu.  Uchwała nr IV/17/24 w 
sprawie zwiększenia liczby członków Zarządu do 4 została przyjęta jednogłośnie. 

 

• W punkcie 8 porządku obrad przystąpiono do wyboru nowych członków Zarządu, W tym 
celu powołano : 

a) powołano komisję skrutacyjną w składzie:  

Przewodniczący komisji : Wojciech Trzciński 

członkowie komisji Rafał Pisula i Rafał Romaniuk; 

Uchwała nr IV/18/24 w sprawie powołania komisji skrutacyjnej została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

b) przeprowadzono (w głosowaniu tajnym) wybory członków Zarządu: 

głosy ważne - 16 

bez dokonania wyboru-  0 

nieważnych - 0 

Poszczególni kandydaci otrzymali głosów ważnych 

- Anna Kasprowiak-Misiąg, za 15 głosów, przeciw 1 , wstrzymujących się 0 
- Jolanta Kwiatkowska, za 14 głosów, przeciw 1, wstrzymujących się 1 

 



c) następnie poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru nowych 
członków Zarządu, uchwałę nr IV/19/24 przyjęto jednogłośnie 

 

• W punkcie 9 porządku obrad Przewodniczący Zarządu Przemysław Haluk przedstawił  
sprawozdanie Zarządu z bieżącej działalności:  

- rozmowa z Wydziałem Sakrbu Państwa na temat zejścia do Parku Oruńskiego od stromy 

ulicy Platynowej i Brygady Szczerbca; 

- 6 grudnia 2024 odbyło się spotkanie w siedzibie ZTM; 

- 7 grudnia 2024 odbyło się sadzenie mikrolasu przy ulicy Srebrnej; 

- 10 Grudnia 2024 odbyło się odpalenie światełek na dzielnicowej choince przy Zbiorniku 
Augustowska; 

- dostarczenie prezentów mikołajkowych do placówek na terenie dzielnicy: 

Morska Szkoła Podstawowa, Szkoła Podstawowa nr 40, Przedszkole nr 80, Przedszkole nr 
24; 

- zgłoszono zapotrzebowanie na materiały biurowe; 

- zgłoszono potrzebę naprawy gabloty przy ulicy Platynowej; 

- wysłano email do dewelopera "Develia" w sprawie uzupełnienia nasadzeń przy Zbiorniku 

Kolorowy; 

 

- Pisma wychodzące: pismo w sprawie PKM Południe, w sprawie lokalizacji wybiegów dla 
psów, w sprawie możliwości zajęć w ramach Dzielnicowych Centrów sportu (Gdański Zspół 
Schronisk), w sprawie Ciche Lotnisko, w sprawie opiniowania projektów zmian w 
organizacji ruchu GZDiZ, w sprawie udziału w komisji odbiorowej inwestycji drogowych 
"16", w sprawie rozszeżenia granic obszaru objętego projketem planu o działki 
zlokalizowane bezpośrednio pod estakadą wezła drogowego Gdańsk Lipce, w sprawie lini 
autobusowej 189 i 175. 

 

 

 

• W punkcie 10 odczytano i poddano pod głosowanie uchwałę nr IV/20/2024 w sprawie 
zmiany uchwały nr II/9/2024 z dnia 14 listopada 2024 r o powołaniu Komisji 
Zagospodarowania, zmieniając skład komisji wobec rezygnacji Pani Radnej 
Wiesławy Thiel-Janus, w jej miejsce do komisji został powołany Radny Ryszard 
Łusiak. 

• W punkcie 11 porządku obrad Przewodniczący Zarządu Przemysław Haluk 
przedstawił informację w sprawie ogłoszenia i zbierania wniosków, projektów do 
realizacji w ramach budżetu Rady Dzielnicy w 2025 roku. 

• W punkcie 12 w ramach wolnych wniosków omówiono wniosek mieszkańca osiedla 
Pastelowe, który zwrócił się do Rady Dzielnicy w sprawie rozważenia możliwości 

utworzenia tymczasowego ciągu pieszego z osiedla w kierunku ulicy Kolorowej tak 
aby dzieci z tych osiedli dojeżdżające do szkoły Morskiej nie musiały iść aż do 
przystanku Starogardzka. 

 

Na tym sesję zakończono o godzinie 21:51. 



  Zatwierdził 
 

 
 

 
 
 
 

/dokument podpisany elektronicznie/ 
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